
U ontvangt niet vaak e-mail van edwindehond5@gmail.com. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

Onderwerp: Ingekomen brief: E. de Hond over NS 
Bijlage:  

Van: Edwin de Hond <
> Verzonden: donderdag 15 februari 2024 09:12 
Aan: Griffie Den Helder <griffie@denhelder.nl> 
Onderwerp: NS

Geachte leden Gemeenteraad Den Helder en B&W Den Helder,

Het begint langzamerhand vervelend maar vooral ook frustrerend te worden om dit onderwerp weer!  onder Uw 
aandacht te brengen maar voor onze gemeente en regio wel HEEL belangrijk.

Ik krijg het gevoel dat het U , Gemeenteraad en B&W of dit niet begrijpt of het simpelweg niet interesseert. 

Het betreft het geregeld uitvallen van ( spits ) treinen tussen Den Helder en Anna Paulowna ivm vertragingen die door 
het hardnekkig kort keren te Den Helder niet kan worden opgevangen omdat NS hardleers blijft volharden om dit niet 
te verander onder het mom van personeels tekort ( even voor U, dit is flauwekul!!). De economische gevolgen voor 
onze gemeente is fors, het schaad de werkgelegenheid omdat het niet aantrekkelijk word en scholieren en studenten 
hebben door dit (NS) beleid ook schade doordat er lessen en zelfs toetsen/exames gemist worden!

Ook verbaasd het me ( zelfs tot grote woede ) dat de motie van Dhr. H. Krul om twee late treinen behouden dienen te 
blijven maar NS hier gewoon lak aan heeft en U als gemeente en ook Dhr. Krul

GEEN actie onderneemt!! Ik zie in de NS plannen voor de dienstregeling 2025 ook NIET terug.

Hetzelfde geld ook dat intercity traag blijft de Sprinter in het zo snel! 

Ik wil U dan ook dringend verzoeken aan NS om de intercity ( serie 3000 ) te versnellen en dat kan met 7 minuten 
door of Alkmaar Noord of Heiloo of Castticum over te slaan. Een snelle verbinding is een must voor onze gemeente 
en regio. 

En dan de belabberde situatie rond ons hoof station. Het ziet er niet uit en dat voor een monument! Niet voor niets 
eindigt ons station 9e van onderen. Je kan er nog steeds niet zitten terwijl de overlast fors terug is gedrongen door 
maatregelen van de gemeente maar steeds zie ik GEEN zichtbaar personeel van NS.



Het moge duidelijk zijn dat hier een boze inwoner U hierover schrijft want dit is niet mijn eerste mail over deze 
onderwerpen. 

Als het U deze onderwerpen wel interesseert dan zou ik graag met grote spoed actie van Uw kant willen zien gezien 
de economische consequenties van dit wanbeleid van NS om je kapot te schamen. 

Voor de dienstregeling vragen zal de gemeente Den Helder het voortouw moeten ben met Hollands Kroon, Schagen 
en Heerhugowaard. 

Met ( vooralsnog)vriendelijke groet, 

Edwin de Hond 

Deze e-mail is uitsluitend bestemd voor de beoogde geadresseerde. Mocht u dit bericht bij vergissing hebben 
ontvangen, wilt u mij dit dan meteen laten weten en het bericht (inclusief eventueel meegezonden bijlagen) uit uw 
postbus verwijderen? Stuur in dat geval de tekst van het bericht ook niet door.


